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Kommunstyrelsen  Sammanträdesdatum 
 2018-02-06  
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

      
Plats och tid Lindås Folkets Hus, 2018-02-06, kl. 13:00 – 16:30 
 
Beslutande Ann-Marie Fagerström (S) ordförande 
 Maria Ixcot Nilsson (S) 
 Jan-Olof Jäghagen (S) 
 Bo Eddie Rossbol (S) 
 Marie-Louise Eddegård (S) ersätter Per Sigvardsson (S) 
 Per Adolfsson (S)  
 Zeljka Krajinovic(S) ersätter Nicke Grozdanovski (V) 
 Sten-Olof Johansson (M) 
 Emma Åhlander Hansson (M) 
 Göran Andersson (C) ersätter Johan Jonsson (C) 
 Bo Sunesson (C) 
 Gull-Britt Hellborg (KD)  
 Saknar ersättare Alexander Fransson (SD)  
Övriga deltagande Tommy Persson, kommunsekreterare 
 Anette Strömblad, kommunchef 
 Anders Svensson, ekonomichef 
 Katarina Bondesson, förv. ekonom 
Tema Kommunstyrelsen har egna överläggningar kl. 08:00-12:00: 

Kl. 08:00 Bildningsnämndens budget 2017/18 Bildningschef Lennart Werner 
Kl. 09:00 Eget arbete kring nutid, framtid, prioriteringar, och resultat/kvalitet 
Kl. 10:30 Planuppdrag utvecklingsstrateg Åsa Albertsson 

  
Utses att justera Zeljka Krajinovic (S) 
Justeringens plats och tid Järnvägsgatan 28, Emmaboda, 2018-02-12 kl. 10:30 
 
Underskrifter sekreterare  Paragrafer 1 - 32 
 Tommy Persson 
 
 ordförande  
 Ann-Marie Fagerström (S) 
 
 justerare  
  Zeljka Krajinovic (S) 
 
 

Anslag/bevis 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Nämnd/styrelse Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum 2018-02-06 
 
Datum för anslags 2018-02-12 Datum för anslags 2018-03-06 
uppsättande  nedtagande 
Förvaringsplats för Kommunförvaltningens lokaler, Emmaboda 
protokollet 
Underskrift  
 Britt-Marie Fransson 
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Innehållsförteckning 
 
§ 1  Budget 2017/2018 - Information  
§ 2 Workshoppar - Kommunstyrelsens röda tråd - reflektion, analys och 

utvecklings- och framtidsdiskussion 
§ 3 Planuppdrag Emmaboda kommun 
§ 4 Kommunledningen informerar 
§ 5 Kommunstyrelsens Bokslut 2017 
§ 6 Hållbar Hälsa och miljö 2018 
§ 7 Återkoppling – Förslag till Gång- och cykelplan 2017-2013  
§ 8 Besvarande av Medborgarförslag - Underhåll och belysning vid cykelväg  
 festivalområdet  
§ 9 Besvarande av Motion - Bygg gång och cykelväg del av väg 1013 

Broakulla- Algutsboda  
 
§ 10 Besvarande av Motion - Förskottera kostnaden för gång och cykelväg 

mellan Södra vägen i Emmaboda och Xylem i Lindås  
§ 11 Besvarande av Motion - Plan för gång- och cykelvägar  
§ 12 Timtaxa för bygg- och miljönämndens verksamhetsområde 2018  
§ 13 Taxa för brandskyddskontroll 2018 REET  
§ 14 Indexreglerade taxor hos Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås 

2018  
§ 15 Antalet ledamöter och ersättare i Emmaboda kommunfullmäktige  
§ 16 Ansökan om verksamhetsbidrag till Brottsofferstöd för 2018 och förslag 

att teckna överenskommelse om Idéburet offentligt partnerskap (IOP)  
§ 17 Medborgarförslag Kvällis regler är absurda  
§ 18 Motion - hyra husmoduler för att avhjälpa lokalbristen inom förskolan 
§ 19 Uppdatering - Emmaboda kommuns socialtjänstplan  
§ 20 Motion Publicering av handlingarna till kommunfullmäktige på 

kommunens hemsida 
§ 21 Rapport strategi utveckling av östra industriområdet 
§ 22 Förfrågan angående Idéburet offentligt partnerskap, IOP kring  
 våldsbejakande extremism 
§ 23 Svar till revisorerna ang. Informationssäkerhet 
§ 24 Yttrande – Förbättra genomförandet av två direktiv på avfallsområdet 
§ 25 Ansökan om bidrag till Flygdag i Emmaboda 2018.   
§ 26 Meddelande - Yttrande – Översiktsplan Lessebo kommun 
§ 27 Emmaboda kommuns fortsatta boendeansvar för de asylsökande  
 ensamkommande barn/ungdomar som blivit anvisade till Emmaboda  
 kommun och som hunnit fylla 18 år (utan åldersuppskrivning)  
§ 28 Handlingsplan för heltid som norm 
§ 29 Budget 2018   
§ 30 Förslag till regler för utbetalning av pendlingsbidrag  
§ 31 Anslutning till regional jämställdhetsstrategi 
§ 32 Meddelanden 
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§ 1 Dnr KS/2016:8, KS/2017:8  
 
Budget 2017/2018 - Information  
 
Sammanfattning  
Denna information ges vid Kommunstyrelsens egna överläggningar som hålls före 
ordinarie sammanträde samma dag.  
Bildningschef Lennart Werner delger kommunstyrelsen det ekonomiska läget för 
Bildningsnämnden. Presentationen innehåller en ekonomisk- personell och 
verksamhets lägesbild. 
 
Informationen ges som en del i Kommunstyrelsens uppsiktsplikt över nämndernas 
verksamhet och ekonomi.  
 
 
Beslutsunderlag 
Bildningsnämnden Öppna 20180208 KSAU LOW 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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§ 2 Dnr KS/2017:561 
 
Workshoppar - Kommunstyrelsens röda tråd - reflektion, analys och 
utvecklings- och framtidsdiskussion 
 
Sammanfattning 
Kommunstyrelsen fortsätter sitt utvecklingsarbete ”Röda tråden” 
 
Kommunsekreterare och ansvarig och sammankallande för kommunens kvalitetsarbete 
visar sammanställning från föregående arbetsdag 2017-11-28 indelat i Skolans fysiska 
planering, Bostäder fysisk planering, Social fysisk planering, Bolagen fysisk planering, 
Fritid fysisk planering, Samhällsplanering, Förbättrad arbetsmiljö och 
Samhällsförbättrande. Det kan konstateras att det under innevarande mandatperiod 
genomförts, startats och verkställts många positiva samhällsförbättrande åtgärder i 
Emmaboda kommun.  
Dagens workshop innehåller diskussioner kring  
Vad kan vi påverka?  
• Urbaniseringen, kan vi stoppa den eller ska vi utvecklas med den? 
• Vad är ett centrum idag. Vad är ungas mötesplatser och hur ser ett centrum ut för 

dem? 
• Delaktighet/ Demokrati. Hur skapar vi delaktighet i utvecklingsdiskussionerna? 
 
Vad är uppdraget?  
• Kärnverksamheterna för en kommun har alltid högsta prioritet. 
• Kommunens ska ge stöd och service 
• Utöver vad lagen säger finns det politisk ambition/vilja. Som exempel satsningar på 

kultur, barn och unga, näringslivsservice. 
Vad vill politiken? 
• Utvecklingsarbetet handlar om resultat. Att kommunens verksamheter ska ge god 

kvalitet för den/de som är i behov av den. Till hjälp finns olika resultatmätningar 
som exempel KKiK, LUPP, öppna jämförelser näringslivsbarometer.  

• För att leda och styra behövs olika styrande dokument så som Gång- och cykelplan, 
Barn- och ungdomsstrategi. 

• Mötesplatser är ett begrepp som lyfts fram allt oftare vid diskussioner kring 
utveckling. Mötesplatser betyder olika för människor och behovet beror mycket på 
målgrupp, intressen, behov och ålder. Viktigt att alla Medborgare känner att de 
deltar. Viktigt för en kommun är att följa med i tiden och inte komma efter. Barn- 
och ungas synpunkter på mötesplatser, centrum, kommunikation är viktiga att ta in 
för att förstå hur ett samhälle ska se ut i framtiden. 

 
Bakgrund 
2017-11-28, samma dag som Kommunstyrelsen sammanträder arrangerades en workshop 
för ledamöterna som en fortsättning på den röda tråd som startade året före innevarande 
mandatperiod 2015-2018. 
 
2014-11-11 genomfördes en workshop för Kommunstyrelsen. Platsen var The Glass 
Factory i Boda glasbruk. Syftet och målet med workshopen var att ledamöterna skulle 
fundera över nyttan med beslut som tagits och som kommer att tas, vilket resultat och 
kvalitet ger de. Workshopen var indelad i olika områden som Vilka beslut är tagna, 
Vilken effekt fick besluten, Vilken nytta gjorde besluten, Vad blev resultatet av besluten 
(vilken kvalitet gav det). Till sist gavs tid till diskussion kring Horisonten – Vad finns i 
framtiden, Hur ska Emmaboda utvecklas och vilka beslut behöver tas för att nå dit. Denna 
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workshop var starten på framtagandet av politikens Vision och Utvecklingsområden som 
fullmäktige antog 2015-04-13 § 27 och de Målområden och Åtaganden som 
kommunstyrelsen antog 2015-10-20 § 121 vilka meddelades till fullmäktige 2015-11-09 
§ 104.  
 
Workshopen som genomförs under dagen 2017-11-28 har samma syfte och mål och 
kommer fortsätta vid sammankomster under 2018. Dessa workshoppar ska skapa en 
grundplattform till kommande mandatperiod 2019-2022 men även över tid.  
Kommunens utvecklingsarbete och framtidsdiskussion föregås av stor öppenhet 
mellan de olika partierna och göras i samförstånd. 
 
Dagens workshop 2017-11-28 genomförs i kommunhusets sal Moberg och har temat 
reflektion. Ledamöterna får tid att reflektera över de politiska beslut som har tagits och 
vad de genererat till samhället, invånarna och kommunens utveckling. Ledamöterna ges 
även tid för reflektion över sådan som inte kunnat fattas beslut om eller inte kunnat 
verkställas av olika anledningar. Anledningarna kan vara olika och påverkade av bl.a. 
andra aktörer som kommunen har att samverka med, ny information som kräver andra 
beslut och sådant som kommunen ställs inför som är effekter av andras beslut och som 
kommunen inte kan påverka.  
 
Kommande workshoppar kommer ge tid till reflektion kring kommunens nuläge och 
framtid. Nuläget ska ge en bild av det samhälle och den situation som kommunen har 
idag och vidare vilken bild har ledamöterna av Emmaboda i framtiden.  
Dessa tillfällen av workshoppar ska ge underlag för framtagandet av nya målområden och 
åtaganden. De ska ge förutsättningar till prioriteringar för kommande beslut för en 
fortsättning att utveckla kommunen och ge god kvalitet för de som använder sig av 
kommunens verksamheter och för de som använder sig av olika delar av samhället så som 
näringsliv, invånare, besökare och andra aktörer. Till hjälp för framtida prioriteringar har 
kommunen verktyg som budgeten, kvalitetsbokslutet, årsredovisningen.  
 
Det är kommunstyrelsens ordförande Ann-Marie Fagerström, kommunchef Anette 
Strömblad och kommunsekreterare Tommy Persson som har arbetat fram workshopparna 
och arbetet med den röda tråden. 
____ 
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§ 3 Dnr KS/2018:76, KS/2017:424, KS/2017:180,  
 KS/2015:110, KS/2013:141, KS/2009:179, 
KS/2001:231  
 
Planuppdrag Emmaboda kommun 
 
Bakgrund 
Denna information ges vid Kommunstyrelsens egna överläggningar som hålls före 
ordinarie sammanträde samma dag.  
 
Emmaboda kommuns fullmäktige har beslutat om antagande av 
bostadsförsörjningsprogram och bostadspolitiska riktlinjer under 2017. Därefter 
har kommunstyrelsen beslutat om att ge bygg- och miljönämnden i uppdrag att ta 
fram detaljplaner för de områden som saknar detta  enligt förslaget om 
bostadspolitiska riktlinjer.  
 
En analys av denna omfattning har tagits fram såväl ekonomiskt som praktiskt. 
Stadsarkitekt Lisa Argus och utvecklingsstrateg Åsa Albertsson har haft en 
genomgång av föreslagna detaljplaner 20180109 med länsstyrelsen. Resultatet av 
analysen redovisas på kommunstyrelsens möte. 
Eftersom omfattningen är stor, så behöver en strategi tas fram i vilken ordning 
som detaljplanerna ska göras. 
Kommunstyrelsen beslutar om följande arbetsordning: 
 
1. Kv Liljan, Emmaboda för flerbostadshus färdigställs och vinner laga kraft. 
2. Kv Fyrklövern, Emmaboda. Att först reda ut att strandskyddet är utsläckt, 

pga. tidigare bebyggelse. 
3. Vissefjärda , ändring av detaljplan för bostäder, i syfte att byggrätterna 

utvidgas att gälla även lägenheter i två våningar, samt byggande av gata 
istället för cykelväg. 

4. Stationsområdet i Emmaboda gällande allmän platsmark. 
Kommunstyrelsen beslutar även att de olika projektledarna för 
stationsområdet inom målarbetet Emmaboda vår framtid kallas till KSAU, för 
att gemensamt lägga upp projektet i sin helhet. 
 

5. I  Johansfors och Långasjö finns byggrätter för bostäder i samhällena. Dessa 
detaljplaner och byggbara tomter ska marknadsföras modernt på hemsidan etc 

____ 
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§ 4 Dnr KS/2018:5 
 
Kommunledningen informerar 
 
Kommunchefen informerar 
 
PKN och KC träff då disk bl a  
- Andt arbetet i länet. Kommer att vara i fokus närmaste tiden 
- jämställdhetsstrategi;  erbjudande från Lst att kommunerna kan ansluta sig till. 
Föreslås dom extra ärende på dagens Ks.  
 
Målarbetet fortskrider och fler åtaganden blir klara. redovisning kommer i 
samband med bokslut i mars  
 
Upphandlingsunderlag ang översyn av organisation har påbörjats.  
 
Översynen avseende upphandling mm på Tekniska är i sin slutfas 
 
Ledningsgruppen arbetar just nu med att titta på Tillitsdelegationens arbete. Vi 
arbetar med bemötande hur vi ska lägga upp ett arbete för alla rörande bemötande. 
Hade chefsdag i höstas och sammanställer nu workshop för att gå vidare med 
frågan. Även medarbetarenkäten arbetar både ledningsgrupp och förvaltningar/ 
bolag med. 
 
Utbildning ”Förenkla helt enkelt” genomförs med följande datum: 19 december 
2017 introduktion, 7 februari 2018 bred utbildning som stort deltagande, 8 mars 
2018 fördjupning för en smalare grupp med myndighetsutövning, 4 juni 2018 sista 
avslutande delen. Näringslivssamordnare Ann-Christin Torgnysson är 
kommunens kontaktperson. Utbildningen riktar sig till de som har kontakt med 
företag och näringslivet med fokus på att genomföra bra möten. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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§ 5 Dnr KS/2016:8, KS/2017:8 
 
Kommunstyrelsens Bokslut 2017 
 
Förvaltningsekonom Katarina Bondesson informerade om kommunstyrelsens 
ekonomiska utfall för 2017. 
Kommunstyrelsen slutade på +/- noll mot budget.  
 
Kommunchef Anette Strömblad redogör för händelser kring Utbildning och utveckling 
och den ökande ärendemängden.  
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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§ 6 Dnr KS/2018:62 
 
Hållbar Hälsa och miljö 2018 
 
Nästa möte är den 27 februari kl. 09:00-12:00 
Då kommer bl.a. följande upp som punkter: 
Fair Trade  
Håll Sverige rent 
Folkhälsoplan 
 
Säkerhetssamordnaren kommer framöver finas med i Hållbar hälsa och miljö 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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§ 7 Dnr KS/2016:131, 2017:165 
 
Återkoppling – Förslag till Gång- och cykelplan 2017-2013  
 
Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-06-12 § 65  
att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden att uppdatera gällande plan för Gång- 
och cykelvägar samt komplettera denna plan med en prioriteringslista inför budget 
2018. Beslutet gällde Medborgarförslag 2016:131. 
 
I samband med redovisning av yttrande gällande Trafikverkets Förslag till 
nationell Transportplan för transportsystemet 2018-2029 beslutade  
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2017-11-14 § 1  
att uppdra till tjänstemännen att skriva fram ett meddelande till 
Kommunfullmäktige gällande behovet om förlängd tid i framtagandet av plan för 
Gång- och cykelvägar i Emmaboda kommun. 
att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden att gå ut med ett färdigt förslag på 
remissrunda till de olika politiska grupperna. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-12-18 § 154  
att uppdra till Teknik- och fritidsnämnden att gå ut med ett färdigt förslag på 
remissrunda till de olika politiska grupperna samt 
att under våren 2018 inkomma med förslag till GC plan för beslut i 
Kommunfullmäktige.  
 
Teknik- och fritidsnämnden har inkommit med förslag på gång- och cykelplan.  
 
Planen behöver processas brett innan beslut i Kommunfullmäktige. Under 
framtagandet är det viktigt att medborgarna får delta i framtagandet av en 
slutgiltig gång och cykelplan med ett barn- ungdoms- och 
tillgänglighetsperspektiv. 
 
Beslutsunderlag  
Förslag Gång och cykelplan 
KF 2017-12-18 protokollsutdrag  § 154 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förslag till Gång- och cykelplan överförs till arbetet med kommunens åtagande 
E1:4 
 
att förslag till Gång- och cykelplan ska skickas på en bred remissrunda och att 
framtagandet ska har ett  barn- ungdoms- och tillgänglighetsperspektiv 
____ 
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Yrkanden 
Sten-Olof Johansson (M) yrkar tillägg med följande att sats: 
Att gång- och cykel plan redovisas före maj månads utgång. 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelsens förslag mot Kommunstyrelsens förslag med tilläggsyrkande 
från Sten-Olof Johnsson (M) 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen kommer besluta i enlighet med 
Kommunstyrelsens förslag med tilläggsyrkande från Sten-Olof Johnsson (M). 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att förslag till Gång- och cykelplan överförs till arbetet med kommunens åtagande 
E1:4 
 
att förslag till Gång- och cykelplan ska skickas på en bred remissrunda och att 
framtagandet ska har ett  barn- ungdoms- och tillgänglighetsperspektiv 
 
att gång och cykel plan redovisas före maj månads utgång. 
 
____ 
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§ 8 Dnr KS/2017:188 
 
Besvarande av Medborgarförslag - Underhåll och belysning vid cykelväg 
festivalområdet  
 
Ett Medborgarförslag har inkommit 2017-03-23 med förslag om underhåll och 
belysning vid cykelväg festivalområdet. Den nya gång- och cykelvägen från 
grusvägen genom skogen förbi festivalområdet är alltid täckt med grus och 
tallkottar. Vägsuggan som är utställd syns inte den mörkatiden på dygnet. Enligt 
förslagsställaren utgör detta en säkerhetsrisk för kommunens cyklister och 
festivalbesökare då det saknas gatubelysning.  
 
Medborgarförslaget är remitterat till Teknik- och fritidsnämnden. 
 
Teknik- och fritidsnämndens synpunkter. 
”Medborgarförslaget inkom i mars då är det grus på cykelvägar kvar efter vintern. 
På denna cykelväg är dessutom lagt extra grus 2017 på grund av att asfalten 
började ”blöda”. Sopning av gång- och cykelvägar sker alltid efter vintersäsongen 
enligt ett schema som läggs ut på www.emmaboda.se som information. 
Vägsuggan har reflex och är vitmålad efter de regler som finns. Placeringen är rätt 
ur trafik-säkerhetssynpunkt. När det gäller belysning är det viktigt som cyklist att 
använda ett rätt riktat cykellyse. Tekniska kontoret föreslår att gatubelysning på 
gång- och cykelvägar ingår som en åtgärd i kommunens framtagande av plan för 
gång- och cykeltrafik för att därmed säkerhetsställa rätt prioritering.  

 
 
Ekonomiska konsekvenser  
Cirka 100.000 kronor för föreslagen gatubelysning.” 
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-10-11 § 73 
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att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå förslaget 
enligt förvaltningens roll och därmed anses medborgarförslaget vara besvarat. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att medborgarförslag 2017:188 överlämnas till kommunens målarbete åtagande 
E1:4 
 
att anser medborgarförslaget som besvarat. 
____ 
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§ 9 Dnr KS/2017:100 
 
Besvarande av Motion - Bygg gång och cykelväg del av väg 1013 Broakulla- 
Algutsboda  
 
Sammanfattning av ärendet  
En motion har inkommit, ärende i KS/2017:100, med förslag  gång- och cykelväg 
utmed väg 1013 mellan Broakulla och Algutsboda. Enligt förslagsställaren är 
vägen smal, där kör tung trafik och sikten är på vissa ställen dålig. Därför yrkar 
förslagsställaren på att en gång- och cykelväg byggs från korsningen väg 1013 
Landsvägen vid Bialite till korsningen väg 1013 Kvarnvägen vid Stekaremåla och 
att upprustning av vägsträckan begärs hos Trafikverket.  
 
Motionen är remitterad till Teknik- och fritidsnämnden 
 
Nämndens synpunkter 
”Kommunen har sammanställt inkomna motioner och medborgarförförslag. 
Eftersom budget inte finns, eller förmodligen kan tillskapas i närtid för det som 
efterfrågas bör någon form av prioriteringsordning tas fram. Det behöver också 
utredas noggrannare hur kostnaderna kan fördelas på sträckor där inte kommunen 
är huvudman. Tekniska kontoret har dragit slutsatsen att för att arbeta med en 
strategisk utbyggnad av gång- och cykelnätet behövs en gång- och cykelplan, som 
både belyser nuläge och kan verka som inspiration och idé till hur utbyggnad och 
förbättringsåtgärder kan prioriteras.  

 
 
Ekonomiska konsekvenser  
Föreslagen sträcka är cirka 900 meter utmed den statliga vägen 1013. Kommunen 
äger ingen mark utmed sträckningen, vilket innebär att överenskommelse om 
markförvärv behövs med aktuella fastighetsägare. Kostnaden för anläggande av 
gång- och cykelväg utmed befintlig väg uppskattas till cirka 1 500kr. - 2 000 kr 
/löpmeter vilket innebär cirka 1,35 -1,8 miljoner kronor. Det tillkommer också 
kostnader för markförvärv och breddning av bro över Lyckebyån.” 
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Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-12-13 § 80 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att hänsyn till 
motionen ska ingå i kommunfullmäktiges beslutade uppdrag §65/2017-06-12 till 
teknik- och fritidsnämnden om gång och cykelplan inklusive prioriteringslista.  
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att motionen därmed 
är besvarad. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att motion 2017:188 överlämnas till kommunens målarbete åtagande E1:4 
 
att anser motionen som besvarat. 
____ 
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§ 10 KS/2017:172 
 
Besvarande av Motion - Förskottera kostnaden för gång och cykelväg mellan 
Södra vägen i Emmaboda och Xylem i Lindås  
 
Sammanfattning 
En motion från Centerpartiet  har inkommit 2017-03-20 med yrkande att 
Emmaboda kommun förskotterar kostnaden för en gång- och cykelväg utmed väg 
120 mellan Södra vägen i Emmaboda och Xylem i Lindås.  
Sträckan är enligt förslagsställaren en sträcka med mycket tung trafik, men den är 
kort och kan lätt byggas ut med gång- och cykelväg.  
 
Motionen är remitterad till Teknik- och fritidsnämnden 
 
Nämndens synpunkter 
”Bakgrund Flera motioner och förslag har inkommit till kommunen, om 
nyanläggning, förbättringar, översyn etc. som gäller cykelvägar. Förvaltningens 
roll Kommunen har sammanställt inkomna motioner och medborgarförförslag. 
Eftersom budget inte finns, eller förmodligen kan tillskapas i närtid för det som 
efterfrågas bör någon form av prioriteringsordning tas fram. Det behöver också 
utredas noggrannare hur kostnaderna kan fördelas på sträckor där inte kommunen 
är huvudman. Tekniska kontoret har dragit slutsatsen att för att arbeta med en 
strategisk utbyggnad av gång- och cykelnätet behövs en gång- och cykelplan, som 
både belyser nuläge och kan verka som inspiration och idé till hur utbyggnad och 
förbättringsåtgärder kan prioriteras. Kommunstyrelsen har beslutat § 72/2017-10-
10 i yttrande om Regional transportplan för Kalmar Län år 2018-2029 att 
byggande av cykelväg mellan Södra vägen och infart till Östra industriområdet 
bör ingå i resursfördelningen för Regional transportplan.  
 
Ekonomiska konsekvenser Föreslagen sträcka är cirka 1 100 m utmed den 
statliga vägen 120. Kommunen äger marken utmed sträckningen. Kostnaden för 
anläggande av gång- och cykelväg utmed befintlig väg uppskattas till cirka 1 
500kr - 2 000 kr /löpmeter vilket innebär cirka vilket innebär cirka 2,025 -2,2 
miljoner kronor.” 
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Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-12-12 § 81  
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att hänsyn till 
motionen ska ingå i kommunfullmäktiges beslutade uppdrag §65/2017-06-12 till 
teknik- och fritidsnämnden om gång och cykelplan inklusive prioriteringslista.  
 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att motionen därmed 
är besvarad.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att motion 2017:188 överlämnas till kommunens målarbete åtagande E1:4 
 
att anser motionen som besvarat. 
____ 
 
Yrkanden 
Sten-Olof Johansson (M) yrkar tillägg med följande att sats: 
Att motionen beaktas i sin helhet och prioriteras i Gång- och cykelplanen. 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelsens förslag mot Kommunstyrelsens förslag med tilläggsyrkande 
från Sten-Olof Johnsson (M) 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen kommer besluta i enlighet med 
Kommunstyrelsens förslag med tilläggsyrkande från Sten-Olof Johnsson (M). 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att motion 2017:188 överlämnas till kommunens målarbete åtagande E1:4 
 
att motionen beaktas i sin helhet och prioriteras i Gång- och cykelplanen 
 
att anser motionen som besvarat. 
____ 
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Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 
§ 11  Dnr KS/2017:173 
 
Besvarande av Motion - Plan för gång- och cykelvägar  
 
Sammanfattning 
En motion från Centerpartiet har inkommit 2017-03-20 med yrkanden  
att det ska bildas en arbetsgrupp med uppgift att ta fram förslag till en plan för 
gång- och cykelvägar. Att Gruppen ska rangordna de olika projekten efter att ha 
bedömt trafikflöde, hastigheter, tung trafik, utrymme på vägen, antal oskyddade 
trafikanter och kostnader för byggnationer. Att Planen fastställas i 
kommunfullmäktige. Gruppen ska bestå av tjänstemän från tekniska 
förvaltningen, personer med erfarenhet av trafik och politiker.  
 
Motionen är remitterad till Teknik- och fritidsnämnden 
 
Nämndens synpunkter 
”Bakgrund Flera motioner och förslag har inkommit till kommunen, om 
nyanläggning, förbättringar, översyn etc. som gäller cykelvägar.  
Förvaltningens roll  
Teknik och fritidsnämnden har fått i uppdrag av kommunfullmäktige § 65/2017-
0612 att uppdatera gällande gång- och cykelvägsplan med priolista till 
budgetarbetet 2018. Arbetet med detta flyttas fram till budgetarbetet 2019.  
Tekniska kontoret har dragit slutsatsen att för att arbeta med en strategisk 
utbyggnad av gång- och cykelnätet behövs en gång- och cykelplan, som både 
belyser nuläge och kan verka som inspiration och idé till hur utbyggnad och 
förbättringsåtgärder kan prioriteras. Gång och cykelplanen är under framtagande 
och kommer i närtid att diskuteras i teknik- och fritidsnämnden. Förslag till 
priolista kan med fördel diskuteras i en grupp som består av både tjänstemän och 
politiker. Gruppen kan även ta hjälp av andra sakkunniga vid behov.  
Ekonomiska konsekvenser Arbete med gång- och cykelplan utförs för 
närvarande inom befintlig driftbudget” 
Beslutsunderlag  
Utkast påbörjad gång- och cykelplan  
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-12-13 § 82 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att det bildas en 
arbetsgrupp bestående av politiker och tjänstemän i syfte att ta fram förslag och 
priolista för nyanläggning av gång- och cykelvägar med gång- och cykelvägsplan 
som utgångsdokument och nulägesanalys.  
 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att flytta fram 
beslutet gällande gång- och cykelplan till budgetarbetet 2019.  
 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att motionen därmed 
är besvarad.  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
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Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att motion 2017:188 överlämnas till kommunens målarbete åtagande E1:4 som 
leds av tjänsteperson från tekniska kontoret 
 
att anser motionen som besvarad. 
____ 
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§ 12 KS/2017:591 
 
Timtaxa för bygg- och miljönämndens verksamhetsområde 2018  
 
Sammanfattning  
Timtaxa för bygg- och miljönämndens verksamhetsområde är beslutad till 860 kr 
för 2017.  
Bygg- och miljönämnden får varje kalenderår besluta att höja de fasta avgifterna 
samt den avgift som ska utgå per timme handläggningstid, med den procentsatsen 
för det innevarande kalenderåret i Prisindex för kommunal verksamhet (PKV). 
Prisindex finns publicerad på SKL:s hemsida i oktober månad, beräkning och 
avrundningen görs till närmaste fem kronor.  
Enligt Prisindex för kommunal verksamhet ska timtaxan räknas upp med 2,8 %.  
Nytt förslag är 885 kr.  
 
Beslutsunderlag  
SKLs underlag Prisindex för kommunal verksamhet  
 
Bygg- och miljönämnden beslutade 2017-10-16 § 91 
att godkänna timtaxa för 2018 till 885 kr/timme för bygg- och miljönämndens 
verksamhetsområden  
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anta ny timtaxa för 
2018 till 885 kr/timme för bygg- och miljönämndens verksamhetsområden  
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta ny timtaxa för 2018 till 885 kr/timme för bygg- och miljönämndens 
verksamhetsområden. 
____ 
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§ 13 KS/2017:593 
 
Taxa för brandskyddskontroll 2018 RFET  
 
Sammanfattning 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås har inkommit med förslag till nya 
Taxa för Brandskyddskontroll. 
 
Beslutsunderlag  
Taxa för brandskyddskontroll 2018 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta ny Taxa för särskild brandskyddskontroll 2018  
För kontroll utöver planerat arbete då fastighetsägaren själv begär kontroll för att säkert kunna elda 
i sin eldstad efter uppehåll i regelbunden brandskyddskontroll, utgår ersättning med ett och ett 
halvt pris (timersättning) som anges i 4.3 Timersättning. 
____ 
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Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 
§ 14 KS/2017:593 
 
Indexreglerade taxor hos Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås 2018  
 
Sammanfattning 
Räddningstjänstförbundet Emmaboda Torsås har inkommit med information om 
Indexreglerade taxor hos Brandskyddskon. 
 
Beslutsunderlag  
Indexreglerade taxor hos RFET 2018 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anteckna information om indexreglerade taxor hos Räddningstjänstförbundet 
Emmaboda Torsås 
____ 
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§ 15 KS/2017:292, KS/2017:87 
 
Antalet ledamöter och ersättare i Emmaboda kommunfullmäktige  
 
Bakgrund 
Kommunfullmäktige bestämmer hur många ledamöter och ersättare som 
fullmäktige 
skall ha. 
Beslutet ska fattas före utgången av februari månad valåret (5 kap 3 § 
kommunallagen). 
Antalet ersättare ska utgöra en viss andel, dock högst hälften av det antal platser 
som varje parti får i kommunen.  
Kommunfullmäktige beslutade 2017-12-18 § 151  
att en parlamentarisk arbetsgrupp bildas för att se över den politiska 
organisationen 
att arbetsgruppens deltagare är ordförande och vice ordförande i 
Kommunfullmäktige och Kommunstyrelsen samt kommunsekreteraren  
att arbetsgruppen även ser över kommunens Arvodes reglemente. 
att arbetet ska göras med stor öppenhet och insyn för de politiska partierna. 
 
Den parlamentariska arbetsgruppen har vid sitt möte 2018-01-25 beslutat 
lämna följande förslag till kommunfullmäktige: 
att antalet ordinarie ledamöter i Emmaboda kommunfullmäktige ska vara ?? till 
antalet från och med nästa ordinarie allmänna val 2018.  
att  antalet ersättare i Emmaboda kommunfullmäktige ska vara ?? till antalet från 
och med nästa ordinarie allmänna val 2018. 
att meddela Länsstyrelsen om Emmaboda kommunfullmäktiges beslut om nytt 
antal ordinarie ledamöter och ersättare inför ordinarie allmänna val 2018  
att meddela Länsstyrelsen att Emmaboda kommun inför valet 2014 inte kommer 
att fatta beslut om ändring av valkretsindelning vid val till kommunfullmäktige. 
 
Beslutsunderlag 
Länsstyrelsen Kalmar län – Antalet ledamöter och ersättare samt indelning i 
valkretsar vid val till kommunfullmäktige 2018. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen föreslag till kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att antalet ordinarie ledamöter i Emmaboda kommunfullmäktige ska vara 
oförändrat innebärande 41 till antalet i kommunen från och med nästa ordinarie 
allmänna val 2018 
 
att  antalet ersättare i Emmaboda kommunfullmäktige ska vara oförändrat 
innebärande högst hälften av det antal platser som varje parti får i kommunen till 
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antalet från och med nästa ordinarie allmänna val 2018. 
 
att meddela Länsstyrelsen om Emmaboda kommunfullmäktiges beslut om antal 
ordinarie ledamöter och ersättare inför ordinarie allmänna val 2018  
____ 
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§ 16 KS/2017:533 
 
Ansökan om verksamhetsbidrag till Brottsofferstöd för 2018 och förslag att 
teckna överenskommelse om Idéburet offentligt partnerskap (IOP)  
 
Sammanfattning 
Brottsofferjouren har inkommit med ansökan om verksamhetsbidrag till 
Brottsofferstöd för 2018. Brottsofferjouren i södra Kalmar län omfattar Kalmar, 
Nybro, Emmaboda, Torsås, Borgholm och Mörbylånga kommuner och är en 
ideell organisation som arbetar för bättre villkor och kunniga brottsoffer och 
vittnen. 
Organisationen utgör ett komplement till myndigheter och som har ett uttalat 
ansvar att stödja brottsoffer. Dels genom samtal med en stödperson, men också 
genom de vittnesstöd som finns på Kalmar Tingsrätt i samband med rättegång. 
Brottsofferjourens arbete leds och planeras av en styrelse.  
 
Brottsofferjouren i södra Kalmar län ansöker om ett verksamhetsbidrag från 
Emmaboda kommun med 3 kr per kommuninvånare motsvarande 27 951 kronor 
för år 2018. 
 
Brottsofferjouren har även inkommit med två alternativa ansökningar avseende 
kommunal medfinansiering av Brottsofferjourens verksamhet för brottsoffer och 
vittnesstöd. Orsaken är att organisationen önskar ersätta det nuvarande 
föreningsbidraget med ett mer långsiktigt och reglerat förhållande av vårt arbete 
genom att upprätta ett IOP-avtal (Idéburet Offentligt Partnerskap).  
Ekonomiskt och budgetmässigt är de båda förslagen likvärdiga. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att uppdra till kommunchefen att teckna överenskommelse om Idéburet offentligt 
partnerskap (IOP) mellan Emmaboda kommun och Brottsofferjouren södra 
Kalmar län 
 
att bidraget uppgår till 27 951 kronor per år. 
____ 
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§ 17 KS/2017:513, KS/2017:72 
 
Medborgarförslag Kvällis regler är absurda  
 
Bakgrund  
Ett Medborgarförslag har inkommit 2017-02-03 till Emmaboda kommun. 
Medborgarförslaget anger att ”Kvällisreglerna är absurda. En hel månad innan är 
för lång tid.”  
Medborgarförslaget är remitterat till Bildningsnämnden 
 
Bildningsnämndens synpunkter 
I nuläget behöver nyttjarna av barnomsorg på obekväma tider anmäla sina behov/ 
scheman en månad i förväg vilket förslagsställaren menar är för lång tid.  
Bildningsnämnden beslutade 2017-10-12 § 103, att föreslå kommunstyrelsen att 
föreslå kommunfullmäktige att anta regelverk för helg-/natt-/kvällsverksamheten 
för barn- och skolbarnsomsorgen.  
Riktlinjen/regelverket finns med vid samma sammanträde som detta 
Medborgarförslag KS/2017:72 behandlas i Kommunstyrelsen 2017-11-28. Med 
hänvisning till beslut om Riktlinje/regelverk för helg-/natt-/kvällsverksamheten 
för barn- och skolbarnsomsorgen föreslår bildningsförvaltningen att 
medborgarförslaget kan anses vara besvarat. 
 
Bildningsnämnden beslutade 2017-10-12 § 103 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att i och med beslut 
om utökad servicenivå och ändrade riktlinjer för helg-, natt- och 
kvällsverksamheten anse medborgarförslaget besvarat.  
Kommunfullmäktige beslutade 2017-12-18 § 157 att fastställa föreslagna 
avgifter och regler för barnomsorgen i Emmaboda kommun.  
 
Beslutsunderlag  
KS_2017_77-Medborgarförslag kvällis reglerna är absurda 
BIN 2017-10-12 § 104 Medborgarförslag-Kvällisreglerna är absurda 
Riktlinje för helg-/natt-/kvällsverksamheten för barn- och skolbarnsomsorgen 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
____ 
 
att i enlighet med Bildningsnämndens beslut 2017-10-12 § 103 besluta om utökad 
servicenivå och ändrade riktlinjer för helg-, natt- och kvällsverksamheten anse 
medborgarförslaget som besvarat. 
____  
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§ 18  KS/2017:206 
 
Motion - hyra husmoduler för att avhjälpa lokalbristen inom förskolan 
 
Bakgrund  
En motion från Centerpartiet har inkommit 2017-04-06 gällande Att hyra 
husmoduler för att avhjälpa lokalbristen inom förskolan, KS/2017:206. 
Förslagsställaren påpekar att lokal-behovet för förskolan i Långasjö är stort och att 
en fullt flexibel lösning är att hyra modulhus. Man slipper då dyra investeringar 
samt att hyrda husmoduler kan flyttas till olika platser där behov uppstår. När 
inget behov längre finns, kan modulerna återlämnas. Förslagställaren yrkar att 
kommunen ska införskaffa moduler för att lösa trångboddheten inom förskolan.  
 
Motionen är remitterad till Teknik- och fritidsnämnden och Bildningsnämnden 
 
Teknik- och fritidsnämndens synpunkter 
”Ärendets beredning Sedan det aktuella behovet gällande förskolan i Långasjö 
blev känt har flertalet möten och samråd skett mellan Tekniska kontoret, 
förskolan, skolan, biblioteket och föräldraföreningen. Lokalerna på övervåningen 
på Allégården var för trångbodda och inte bra ur brandutrymningshänseende. 
Gemensamt i nämnderna har beslutats att dåvarande lokal för biblioteket i 
Långasjö skola och lokaler för musikundervisning och textilslöjd skulle tas i 
anspråk för förskolan. Ett intensivt planeringsarbete och ombyggnadsarbete 
skedde innan och under sommaren. Lill-Skatan placerades i Stor-Skatan och de 
lite äldre förskolebarnen placerades i tidigare 
bibliotek/musik/textilslöjdslokalerna. Textilslöjden kunde inrymmas i andra 
lokaler på skolan och musikundervisningen flyttades till källar-lokalen vilket blev 
möjligt tack vara ett nära samarbete mellan Kulturskolan och 
fritidsgårdsverksamheten. Arbetet med att hitta ersättningslokaler för biblioteket i 
Långasjö pågår nu i samråd mellan berörda nämnder och verksamheter.  
 
Förvaltningens roll Tekniska kontoret har i uppdrag att lösa de andra 
förvaltningarnas lokalbehov. En bra planering och ett gemensamt arbete där 
samutnyttjande av lokaler och flexibilitet ingår, är en förutsättning för att lyckas 
med detta. Gällande förskolans behov i Långasjö har nuvarande lösning varit 
lyckosam. En bättre närhet har skapats för de olika åldersklasserna i förskolan. 
Det finns också en bättre möjlighet att skifta lokaler mellan förskolan/skolan 
efterhand som behoven växlar. Arbetet med bibliotekets placering fortgår i positiv 
anda.  
 
Konsekvensbeskrivning Det akuta problemet i Långasjö är löst gällande 
förskolan. För att möta framtida behov i kommunen kan hyra av husmoduler vara 
ett alternativ. Detta är tyvärr en dyr lösning och kan vara motiverat vid ett 
kortvarigt behov, ett behov som sedan upphör. Vid långsiktiga behov är andra 
lösningar att föredra inte minst ekonomiskt. Även husmoduler förutsätter 
inkopplingar och anpassningar vilket gör att man inte kan flytta dem hur som helst 
utan varje ändring innebär arbete. Leveranstiden på husmoduler är just nu också 
väldigt lång.  
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Ekonomiska konsekvenser Omflyttningarna av förskoleverksamheten i Långasjö 
har inneburit nödvändigaombyggnader i Långasjö skola. Bland annat har 
ventilationen förbättrats under sommaren. Detta har varit möjligt genom 
budgetanslag från kommunstyrelsen. Lokaler för biblioteket återstår att lösa. Om 
det blir i externa lokaler kommer detta att innebära en hyreskostnad. Även vid 
lokalisering i egna lokaler tillkommer kostnader i form av ombyggnad. Medel för 
dessa kostnader finns just nu inte i teknik- och fritidsnämndens budget.  
 
Sammanfattning av ärendet  
Remiss har skickats till teknik- och fritidsnämnden gällande motion om att hyra 
husmoduler för att avhjälpa lokalbristen inom förskolan. I motionen påpekas 
särskilt situationen i Långasjö. Förskolans behov i Långasjö är tillgodosett genom 
ett mycket bra samarbete inom flera nämnder och verksamheter samt ett intensivt 
arbete under sommaren. Genom detta har också en flexibel lösning åstadkommits 
inom skolan i Långasjö. Bibliotekets placering är ännu inte löst, men arbetet 
pågår. I framtiden kan det bli aktuellt att hyra moduler främst vid kortvariga 
behov. Dock blir detta en mycket dyr lösning, varför andra sätt måste övervägas 
primärt.  
 
Teknik- och fritidsnämnden beslutade 2017-10-11 § 74 
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att den gjorda 
lösningen för förskolan i Långasjö är acceptabel och fungerande.  
att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att motionen avslås. 
 
Bildningsnämnden beslutade 2017-11-16 § 124 
att anse motionen besvarad avseende behovet av husmodul till 
förskoleverksamhet i  
Långasjö,  
att enligt ovanstående tjänsteskrivelse anse motionen besvarad angående frågan 
om  
att införskaffa husmoduler för att lösa verksamhetens lokalbehov. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anse motionen besvarad avseende behovet av husmodul till 
förskoleverksamhet i  
Långasjö då behovet inte finns i dagsläget 
 
att enligt ovanstående tjänsteskrivelse anse motionen besvarad angående frågan 
om  
att införskaffa husmoduler för att lösa verksamhetens lokalbehov. 
____ 
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§ 19 KS/2017:557  
 
Uppdatering - Emmaboda kommuns socialtjänstplan  
 
Socialnämnden har inkommit med förslag på uppdatering av Emmaboda 
kommuns socialtjänst. Socialtjänstplanen antogs av kommunfullmäktige 2004. 
 
Personal inom funktionsst5d, äldreomsorg och individ- och familjeomsorg samt 
medicinskt ansvarig sjuksk5terska och socialchef har gått igenom dokumentet. 
Förslag är att följande tillägg görs under rubriken Meningsfullt liv i 
Socialtjänstplanen: 
”Socialtjänstens övergripande arbete med hälsa- och kultur är ett sätt att bidra till 
ökade kulturella upplevelse och delaktighet för den enskilde medborgaren” 
 
Socialnämnden beslutade 2017-11-24 § 145 
att godkänna socialförvaltningens förslag på revideringen under rubriken  
Meningsfullt liv med texten ”Socialtjänstens övergripande arbete med hälsa- och 
kultur är ett sätt att bidra till ökade kulturella upplevelser och delaktighet för den 
enskilde medborgaren” 
att föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att anta 
socialförvaltningens förslag på revidering under rubriken  Meningsfullt liv med 
texten ” Socialtjänstens övergripande arbete med hälsa och kultur är ett sätt att 
bidra till ökade kulturella upplevelser och delaktighet för den enskilde 
medborgaren” 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anta socialförvaltningens förslag på revidering under rubriken  Meningsfullt 
liv med texten ” Socialtjänstens övergripande arbete med hälsa och kultur är ett 
sätt att bidra till ökade kulturella upplevelser och delaktighet för den enskilde 
medborgaren” 
____ 
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§ 20 Dnr KS/2016:444 
 
Motion Publicering av handlingarna till kommunfullmäktige på kommunens 
hemsida 
 
Bakgrund 
Motion KS/2016:444 har från fullmäktigeledamot Johan Jonsson (C) inkommit 
till kommunen med förslag om ”Publicering av handlingarna till 
kommunfullmäktige på kommunens hemsida. 
 
Sammanfattning 
Emmaboda kommun arbetar ständigt med att förbättra tillgängligheten av 
handlingar och ärenden som ska till nämnder, styrelse och fullmäktige. En del i 
arbetet består i att tillgängliggöra handlingar till de förtroendevalda som har någon 
plats i kommunens fullmäktige, styrelser, nämnder och direktion. Fram till idag 
har arbetet skett genom appen GoodReader. Denna app kommer inte att 
uppdateras. Varför vi står inför en ny utmaning. Kansliavdelningen, IT-
avdelningen och informationsavdelningen tittar för närvarande på olika lösningar 
för den bästa och säkraste hanteringen som Emmaboda kommun klarar av att 
hantera. I detta arbete ingår även Ledningsgruppens undergrupp Ärendegruppen. I 
den finns representanter så som registratorer, sekreterare, IT-handläggare och 
arkivarie. Dessa är representanter för alla kommunens nämnder. De har som 
uppgift att bl.a. arbeta för en effektiv och säker ärendehanteringskedja.  
 
Att publicera handlingar på kommunens hemsida www.emmaboda.se har det 
funnits tankar kring under en längre tid. Det finns kommuner som publicerar sitt 
diarium och gör det sökbart. Sökbarheten innebär bl.a. att den som söker får fram 
Ärendemeningar och handlingsnamn. De kan då begära ut handlingarna av 
kommunen. Innan en handling lämnas ut ska det göras en prövning. Handlingar 
kan efter det lämnas ut antingen i sin helhet, maskas (vissa delar överstrykes) eller 
lämnas den inte ut. I sistnämnda blir det ett skriftligt på begäran då med 
besvärshänvisning. I denna ska lämnas en motivering till avslaget. 
 
Det är mycket viktigt att kommunen kan säkerställa att alla handlingar vi hanterar 
ordnas, sorteras och förvaras så att kommunen bl.a. följer Offentlighet och 
sekretsslagen. Det innebär att allt som ska publiceras, lämnas ut och visas måste 
först granskas. Om det är en prioritering kommer det krävs nya resurser för att 
säkerställa att kommunen inte brister i sin hantering.  
 
Emmaboda kommun med den befolkningsmängd som finns måste precis som 
andra kommuner hushålla med sina resurser. Mindre kommuner ska som större 
kommunen sköta lika många verksamheter men med mindre resurser. Ambitionen 
är att vara den öppna och välkomnande kommunen som Emmaboda står för. De 
administrativa resurser som finns idag ska täcka många områden förutom 
kärnverksamheterna.  
 
Kommunledningskontoret bedömning är att idag finns inte den möjligheten att 
säkerställa att alla handlingar som skulle publiceras inte innehåller någon 

http://www.emmaboda.se/
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sekretess.  
Arbetet med olika digitala lösningar pågår idag och är under utredning. Det gäller 
även publicering av diariet på kommunens hemsida. Skulle det finnas möjlighet 
att publicera handlingarna och samtidigt finnas tillräckliga resurser kan ärendet 
om publicering ånyo aktualiseras igen. 
 
Beslutsunderlag 
KS_2016_444-Motion Publicering av handlingarna till kommunfullmäktige 
hemsida 
Tjänsteskrivelse - Besvarande av Motion Publicering av handlingarna till 
kommunfullmäktige 
____ 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIG BESLUTAR 
 
att se positivt på motionen som ligger i linje med kommunens redan befintliga 
arbete gällande digitala lösningar för hantering av handlingar 
att därmed anse motionen som besvarat. 
____ 
 
Yrkanden vid Kommunstyrelsen 2017-10-10 
Johan Jonsson (C) yrkar att ärendet återremitteras med motiveringen  
att motionen bereds genom en ny tjänsteskrivelse  
att den nya tjänsteskrivelsen ska innehålla vad som talar mot bifall till motionen 
att den nya tjänsteskrivelsen ska innehålla vad som talar för bifall till motionen 
att den nya tjänsteskrivelsen inte ska ge något förslag till beslut. 
 
Bo Eddie Rossboll bifall Ks 
Bo Sunesson (C) och Gull-Britt Hellborg (KD) yrkar bifall till Johan Jonssons (C) 
yrkande. 
 
Propositionsordning 
Om ärendet ska avgöras idag eller vid ett senare tillfälle. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen kommer besluta om ärendet idag. 
 
Votering 
Ja för Kommunstyrelsens förslag 
Nej för Johan Jonsson (C) förslag 
Utfall votering, Ja 7 röster, Nej 3 röster, Avstår 3 röster 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIG BESLUTAR 
att se positivt på motionen som ligger i linje med kommunens redan befintliga 
arbete gällande digitala lösningar för hantering av handlingar 
att därmed anse motionen som besvarad. 
____ 
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Reservering vid Kommunstyrelsens sammanträde 2017-10-10 
Johan Jonsson (C), Bo Sunesson (C) och Gull-Britt Hellborg (KD) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för Johan Jonsson (C) yrkande som inte bifallits. 
 
Yrkanden vid Kommunfullmäktige 2017-10-30 
Johan Jonsson (C) yrkar att ärendet återremitteras med motiveringen  
att motionen bereds genom en ny tjänsteskrivelse 
att den nya tjänsteskrivelsen ska innehålla vad som talar mot bifall till motionen 
att den nya tjänsteskrivelsen ska innehålla vad som talar för bifall till motionen 
att den nya tjänsteskrivelsen inte ska ge något förslag till beslut. 
 
Rune Magnusson (C) yrkar bifall till Johan Jonssons (C) yrkande. 
 
Mötet ajourneras 19:45 – 19:53 
 
Inger Bark-Lagergren (MP) yrkar bifall till Johan Jonssons (C) yrkande. 
Ann-Marie Fagerström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 
 
Propositionsordning 
Om ärendet ska avgöras idag eller vid ett senare tillfälle. 
Ordförande finner att Kommunfullmäktige kommer besluta om ärendet idag. 
 
Votering 
Ja för Kommunstyrelsens förslag 
Nej för Johan Jonsson (C) förslag 
Utfall votering, Ja 19 röster, Nej 17 röster 
 
Då det enligt kommunallagen enbart krävs en tredjedel av ledamöterna för att 
rösta för en återremiss, s.k. Minoritetsåterremiss, innebär voteringen att ärendet 
återremitteras. 
____ 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-10-30 § 122 
att återremittera ärendet med motiveringen  
att motionen bereds genom en ny tjänsteskrivelse 
att den nya tjänsteskrivelsen ska innehålla vad som talar mot bifall till motionen 
att den nya tjänsteskrivelsen ska innehålla vad som talar för bifall till motionen 
att den nya tjänsteskrivelsen inte ska ge något förslag till beslut. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIG BESLUTAR 
 
att se positivt på motionen som ligger i linje med kommunens redan befintliga 
arbete gällande digitala lösningar för hantering av handlingar 
 
att därmed anse motionen som besvarad. 
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____ 
Yrkanden 
Göran Andersson (C) och Bo Sunesson (C) yrkar bifall till motionen. 
 
Propositionsordning 
Kommunstyrelsens förslag mot Göran Andersson (C) yrkande om bifall till 
motionen. 
Ordförande finner att Kommunstyrelsen kommer besluta i enlighet med 
Kommunstyrelsens förslag. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIG BESLUTAR 
 
att se positivt på motionen som ligger i linje med kommunens redan befintliga 
arbete gällande digitala lösningar för hantering av handlingar 
 
att därmed anse motionen som besvarad. 
____ 
 
Reservationer 
Göran Andersson (C), Bo Sunesson (C) och Gull-Britt Hellborg (KD) reserverar 
sig mot beslutet till förmån för Göran Anderssons (C) yrkande som inte bifallits. 
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§ 21 Dnr KS/2017:317, KS/2015:110 
 
 Rapport strategi utveckling av östra industriområdet 
 
Utvecklingsstrateg Åsa Albertsson på tekniska kontoret och näringslivsutvecklare 
Ann-Christine Torgnyson har fått i uppdrag att ta fram en strategi och 
handlingsplan för utveckling av Östra Industirområdet. Se kartor. 
Uppdraget har föranletts av den problematik som uppstått när traditionell 
industriverksamhet ska samexistera med markentreprenörer och täktverksamhet. 
 
Uppdrag 
Att i dialog med aktörerna på Östra Industiområdet ta fram en strategi för 
hur området kan utvecklas till ett attraktivt industriområde som har 
potential att locka framtida företagsetableringar och bidra till att befintliga 
verksamheter kan utvecklas. 
 
Inriktning för strategi 
Den inriktning för strategi som föreslås är att arbeta för att renodla 
verksamheterna på Östra Industriområdet som innebär att befintigt industriområde 
utvecklas mot traditionell industriverksamhet i bebyggda lokaler och att ett nytt 
område Östra industriområdet II skapas öster om befintligt industriområde. Östra 
ind II bör anläggas som industrimark och användas för hantering av massor samt 
täktverksamhet. Östra ind II förses med en ny in- utfart från väg 120.  
 
Trafikverket har gett positivt bifall till vår ansökan om förslag till ny väg, se 
bilaga 1 och 2. 
I samband med täktansökan har en naturvärdesinventering genomförts 
”Naturvärdesinventering öster om Emmaboda 2016”. Ecocom har utfört 
uppdraget. 
Ny väg kan användas dels för att försörja kommunens transporter till och från 
moräntäkt där det finns täkttillstånd till år 2042, dels för att minska mängden 
massor som transporteras och dammar på vägar i befintligt industriområde. 
 
En ny väg är en förutsättning för att kunna renodla verksamheterna och tillskapa 
två industriområden med olika profil. Vi ser att detta är den bästa lösningen för att 
minimera påverkan av masshantering på befintliga industriföretag i området.  
 
De detaljplanelagda industritomter som finns på befintligt industriområde idag 
och ägs av kommunen eller kommunala bolag bör i första hand erbjudas ut till 
försäljning för att stimulera nybyggnation.  
 
Under en övergångsperiod tills processen med Östra ind II är klar är det 
lämpligare att använda icke planlagd mark för exempelvis lagring och hantering 
av gods och massor. 
 
Om vägen kommer till stånd och mark görs i ordning i anslutning till täkten skulle 
kommunens masshantering kunna flyttas relativt snabbt.  
 



                   SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 36 
Kommunstyrelsen  Sammanträdesdatum 
 2018-02-06  
  

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

Vad gäller privata entreprenörer måste processen ske i etapper och i nära dialog 
med berörda företag. Dialog har påbörjats med entreprenadföretag. 
 
Två alternativ är framtagna 
Alternativ I. 
Aktivitet: 
 
• Förprojektering av ny infartsväg från väg 120 fram till kommunens 

täktområde. 
Beräknad kostnad 150 000 kr. 
Beräknad tid 4 månader. 
 
Efter ev. positivt besked att gå vidare och bygga väg, kan processen fortsätta 
med nedanstående: 
 

• Upphandling och byggande av ny infartsväg från väg 120. 
• Göra i ordning markytor i anslutning till moräntäkten för att succesivt flytta 

över masshantering från Östra industriområdet. Kommunens egen 
masshantering kan flytta först och visa vägen. Parallellt sker process och 
dialog med övriga aktörer. 
Vi har i dagsläget ingen uppskattad kostnad för detta 

• Ta fram ny detaljplan, se karta bilaga 3. 
Förprojektera el- och va-anslutning. 
beräknad kostnad 150 000 kr. 

• Färdigställande av Östra ind II. 
 

Alternativ II 
Aktivitet:    
 
• Ta fram ny detaljplan, se karta bilaga 3. 

Förprojektera för ny infartsväg från väg 120 fram till kommunens täktområde 
samt el- och va-anslutning. 
Beräknad kostnad 300 000 kr. 
Beräknad tid 6-12 månader. 

• Upphandling och iordningställande av ny infartsväg från väg 120 samt Östra 
Ind II. 

 
Beslusunderlag  
Rapport Östra Industriområdet 
Bilaga 1 Skutaryd Beslut_Anslutningar (003) 
Bilaga 2 Skutaryd_Karta 
Bilaga 3 Östra industriomr med täkt etc 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen  
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIG BESLUTAR 
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att besluta i enlighet med alternativ II innebärande  
• Framtagande av ny detaljplan, se karta bilaga 3. 

Förprojektering för ny infartsväg från väg 120 fram till kommunens 
täktområde samt el- och va-anslutning. 
Beräknad kostnad 300 000 kr. 
Beräknad tid 6-12 månader. 
Upphandling och iordningställande av ny infartsväg från väg 120 samt Östra 
Ind II. 

____ 
 
Yrkanden 
Bo Sunesson (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIG BESLUTAR 
 
att besluta i enlighet med alternativ II innebärande  
• Framtagande av ny detaljplan, se karta bilaga 3. 

Förprojektering för ny infartsväg från väg 120 fram till kommunens 
täktområde samt el- och va-anslutning. 
Beräknad kostnad 300 000 kr. 
Beräknad tid 6-12 månader. 
Upphandling och iordningställande av ny infartsväg från väg 120 samt Östra 
Ind II. 

____ 
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§ 22 Dnr KS/2017:492 
 
Förfrågan angående Idéburet offentligt partnerskap, IOP kring 
våldsbejakande extremism 
 
Bakgrund 
Att värna demokratin för det goda samhället genom ett förebyggande arbete mot 
våldsbejakande extremism har varit ett kommunalt uppdrag under ett par år. I 
uppdraget har det bland annan åvilat kommuner att ha en plan för hur arbetet mot 
våldsbejakande extremism ska bedrivas.  
 
I såväl nationella riktlinjer som i den lokala planen betonas ett par 
framgångsfaktorer för att lyckas í arbetet mot våldsbejakande extremism. Det 
handlar om att arbetet ska utgå från en lokal lägesbild och om samverkan. Dessa 
båda aspekter ställer krav på kompetens som till delar saknas inom den 
kommunala organisationen. Vidare och kopplat till det förra ställer det även krav 
på resursmässiga förutsättningar som inte i tillräcklig utsträckning finns. 
 
Det finns en tydlig problembild med våldsbejakande extremism från utpekade tre 
miljöer, höger- och vänsterradikala och islamistisk fundamentalism såväl lokalt, 
regionalt som nationellt. Vidare finns också problembild med hedersförtryck som 
inte alltid får samma gehör och utrymme där arbetet på lokal nivå, i kommuner 
fyller en viktig roll. 
 
För att ge stöd till Kalmar läns kommuner har Regionförbundet tillsammans med 
Fryshuset Småland/Öland framställt ett erbjudande om samarbete. Samarbetet 
omfattar stöd att göra en kartläggning av förekomsten av våldsbejakande 
extremism, omfattningen av hedersförtryck samt även kommunens förmåga att 
möta och hantera detta. Vidare erbjuds strategiskt stöd i form av 
omvärldsbevakning, analysstöd, expertstöd samt utbildning och nätverk. 
 
Arbetet kommer att inledas med ett kartläggningsarbete under första halvåret 2018 
med möjlighet till förlängt avtal för vidare samarbete. 
 
Ärendets beredning 
Kommunledningskontoret har haft uppdraget att bereda underlag för information 
om partnerskapet samt för beslut om deltagande. Efter information till 
Kommunstyrelsens Arbetsutskott fattades beslut om deltagande i 
kartläggningsarbetet. 
Kartläggningsarbetet, som sträcker sig fram till halvårsskiftet 2018 kommer att 
medföra deltagande från såväl handläggare från olika förvaltningar såväl som 
politiker från olika nämnder. 
 
Konsekvensbeskrivning 
 
Genomförandet av kartläggningen medför att några medarbetare och politiker 
avsätter tid till deltagande i ett antal arbetsmöten. Utifrån resultatet av 
kartläggningen tas sedan ställning till om behov av fortsatt arbete. 
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Ekonomiska konsekvenser 
Regionförbundet har inte kunnat presentera någon kostnadsbild för 
kartläggningsarbetet, men hänvisar med hjälp av Fryshuset Småland/Öland till 
tidigare liknande arbeten där kostnaden omfattar cirka 100 000 SEK. 
I handläggningen av ärendet har kontakt med ekonomichefen förevarit  angående 
finansieringen av deltagandet med kartläggningsarbetet och kostnaden tillstyrkes 
och föreslås tas från kontot benämnt Till kommunstyrelsens förfogande. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att kommunen deltar i erbjudandet om individuellt offentligt partnerskap, IOP vad 
gäller kartläggningsfasen under förutsättning att kostnaden för Emmaboda 
kommuns del inte överstiger 100 000 SEK 
 
att detta finansieras från kontot Till kommunstyrelsens förfogande. 
____ 
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§ 23 Dnr KS/2017:589 
 
Svar till revisorerna ang. Informationssäkerhet 
 
Bakgrund 
Kommunens revisorer gav 2017 PwC i uppdrag att granska 
informationssäkerheten i Emmaboda kommun. Syftet har varit att granska om 
kommunstyrelsen på en övergripande nivå har ändamålsenliga rutiner och 
processer för att hantera informationssäkerhet samt klargöra vilka eventuella 
områden som kommunstyrelsen behöver utveckla för att uppnå en i förhållande 
till jämförbara verksamheter ändamålsenliga rutiner och processer för att hantera 
informationssäkerhet. 
PwC har baserat granskningen på intervjuer med identifierade nyckelpersoner i 
kommunen samt inläsning och genomgång av tillgänglig dokumentation och 
styrande dokument. 
Granskningen baseras dels på metod för informationssäkerhet i form av ett 
internationellt etablerat ramverk för Informationssäkerhet från National Institute 
of Standards and Technologyoch dels på PwC:s metod för bedömning av IT-
mognad. 
 
November 2017 redovisade PwC sin granskning och kommunens revisorer har 
därefter identifierade följande två punkter som förbättringsområde. 
• Arbetet med dokumentation bör förutom policys omfatta även processer, 

riktlinjer och roller/ansvar 
• Kommunstyrelsen bör också upprätta ett strukturerat arbete med risk- och 

sårbarhetsanalyser. 
  
Revisorerna önskar få svar från kommunstyrelsen senast 28 februari 2018 där 
styrelsen redogör för vad de avser att göra för åtgärder.  
 
Svar till revisorerna 
Det arbete som sedan tidigare redan har påbörjats under 2017 och det arbete som 
skall påbörjas under 2018 för att lösa bl.a. det som revisionen tagit upp är 
följande: 
 
• KLASSA av alla större IT-system  

KLASSA är ett system som tagits fram av SKL och är nu inne på version 3. 
Version 3 är betydligt enklare och effektivare att hantera än de föregående 
versionerna, vilket gör att det tidsmässigt tar mindre genomförandetid och är 
mindre krångligt än tidigare. Vi påbörjade arbetet med detta i större 
omfattning under 2017 (det var sedan flera år tillbaka gjort på 
socialförvaltningens system Procapita). När man gör arbetet med KLASSA så 
får man i det också med ett arbete i risk- och sårbarhet. Arbetet med att ha 
kört KLASSA på alla större verksamhetssystem beräknas vara klart under 
första halvåret 2018.  

• IT-strategi är gammal (från 2003) 
Tanken med IT-strategin är att det ska spegla vart kommunen som helhet ska 
under de närmsta åren. Tyvärr har den strategi som finns inte uppdaterats. 
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Detta innebär inte att kommunen har stannat i utveckling. Utan tvärtom så har 
vi gjort otroligt mycket och är långt framme på många områden. Däremot 
borde (ska) det finnas ett aktuellt dokument som befäster vart vi ska. Arbetet 
med detta ska tas fram med hjälp av Utvecklingsgrupp-IT och vara klart 
under 2018.  

• Bättre information till ansvariga mfl. Enkla riktlinjer så att alla kan ta åt 
sig av den 
I arbetet med KLASSA så får de ansvariga en betydligt större förståelse vilket 
ansvar och vad de har ansvar för. Man får i genomgången en betydligt klarar 
bild och förståelse för de system som man har ansvar för. Detta i kombination 
med Informationssäkerhetspolicyn gör att de på ett bra sätt får till sig den 
informationen.  
Det finns sedan tidigare en enklare version av Informationssäkerhetspolicyn 
(populärversion). Denna kommer att omarbetas och uppdateras. Arbetet med 
det beräknas vara klart under första halvåret 2018. 

• Utbildning i vad man ska göra om något går fel 
Under 2017 genomförde vi Nanolearning för alla personal i Emmaboda 
kommun. En utbildningsform som går ut på att genom korta kurser göra 
deltagaren medveten om risker mm. Vi tittar kontinuerligt på olika sätt att på 
ett effektivt sätt få ut kunskap till användarna. Just nu håller IT-avdelningen 
på och tittar på olika lösningar för att på ett bra sätt öka kunskapsnivån bland 
medarbetarna.  
Information sker även på chefsmöte och i ledningsgruppen. 

• Roller inom informationssäkerhet 
Kommunchefen har utsett systemägare till alla större verksamhetssystem. 
Och Systemägarna har utsett övriga roller på nästan alla verksamhetssystem.  

• Informationssäkerhetspolicy 
Vi har idag en informationssäkerhetspolicy som är tagen i Fullmäktige 2014. 
Den behöver revideras/förnyas och arbetet med det pågår. Som grund 
kommer vi använda den mall som kommunerna i länet gemensamt har arbetet 
fram. Arbetet med att ta fram en ny Informationssäkerhetspolicy kommer 
göras i Utvecklingsgrupp-IT och beräknas vara klar under 2018. 

• Kontinuitets- och katastrofplan 
Vid uteblivet IT-stöd ska det finnas en kontinuitets- och katastrofplan. Inte 
bara att den fungerar i praktiken utan den ska vara nedskriven så att alla vet 
och kan sätta sig in i det på ett enkelt sätt. Resultatet ska utmynna i skriftliga 
instruktioner samt att det ska genomföras övning (antingen via skrivbordet 
eller fullt ut). Detta är ett arbete som kommer tas via Utvecklingsgrupp-IT ut 
till Förvaltningarna och påbörjas första kvartalet 2018. 

____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen  
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att mot ovan anse att revisionsrapporten är besvarad. 
____ 
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§ 24 Dnr KS/2017:528 
 
Yttrande – Förbättra genomförandet av två direktiv på avfallsområdet 
 
Bakgrund 
Regeringskansliet Miljö- och energidepartementet har inkommit med remiss av 
promemoria om Förbättrat genomförande av två direktiv på avfallsområdet, 
M2017/02785/R 
Tekniska kontorets utvecklingsstrateg har upprättat förslag till yttrande från 
Emmaboda kommun. 
 
I Miljö – och energidepartementets  promemoria föreslås ändringar för att komma 
till rätta med brister i genomförandet av direktiv (2008/98/EG) om avfall och om 
upphävande av vissa direktiv, det s.k. avfallsdirektivet. Ändringar föreslås i 
miljöbalken och i förordningar som är meddelade med stöd av miljöbalken. De 
föreslagna ändringarna innebär bland annat att det förtydligas hur avfall ska 
hanteras. Emmaboda kommun har inbjudits att lämna synpunkter på remissen. 
 
Sammanfattning 
Texten nedan är en sammanfattning av synpunkter från olika instanser på 
Emmaboda kommun: Bygg- och miljönämnden och Emmaboda Energi och Miljö 
AB. Emmaboda kommun anser att några av förslagen redan ryms i den svenska 
lagstiftningen men förstår att vissa justeringar behöver göras för att den nationella 
lagstiftningen ska harmoniera med EG-direktiven. Emmaboda kommun ställer sig 
bakom de förslag som kommunen tror kommer generera verklig miljönytta.  
 
3.1 Hantering av avfall  
Hur avfall ska hanteras nämns redan i 15 kapitlet miljöbalkens samt i de allmänna 
hänsynsreglerna. Exemplifieringen kan dock ha en pedagogisk funktion. 
Emmaboda kommun anser att de krav som ställs på innehavare av avfall och 
verksamhetsutövare motsvarar samma krav som ställs på kommunerna.  
3.2 Biprodukter 
Lagändringen från ska till kan betraktas som en biprodukt verkar ge innehavaren 
av en restprodukt större och mer valmöjlighet att själv välja om restprodukten ska 
ses som en biprodukt eller ett avfall. Emmaboda kommun har inget att invända 
mot föreslagna ändringar och tillägg under denna rubrik så länge som det sker ur 
ett miljö-och hälsomässigt godtagbart sätt. 
3.3 Krav för att tillåta verksamheter för behandling av avfall 
Emmaboda kommun anser att detta redan görs idag utifrån miljöbalken och dess 
förordningar i samband med prövning av nya verksamheter.  
 
3.4. Tillståndsdomars innehåll 
Emmaboda kommuns ställer sig positiv till ett klargörande av vad en dom som 
omfattar tillstånd till en verksamhet som återvinner eller bortskaffar avfall ska 
innehålla.  
 
3.5 Prövningsplikt för behandling av avfall 
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Emmaboda kommun bedömer att det är många verksamhetsutövare som skulle 
beröras av denna prövningsplikt och att det skulle innebära mycket arbete för de 
kommunala tillsynsmyndigheterna att ompröva alla även om det blir en 
övergångsperiod. I dagsläget kontrolleras avfallshanteringen och eventuella 
beslutade försiktighetsmått i samband med den löpande miljötillsynen. Fördelen 
med att pröva nya verksamheter samt ompröva befintliga är dock att det skulle 
innebära att det ställs likvärdiga krav ställs på samtliga verksamheter i 
kommunerna. Detta kräver dock samsyn mellan kommunerna så att alla ställer 
samma krav.  
 
3.7. Bemyndigandet att meddela föreskrifter om att avfall ska anses som farligt tas 
bort 
Emmaboda kommun ställer sig positiv till att detta tas bort.  
 
3.8 Tillsyn över avfallshantering och verksamheter där farligt avfall uppkommer  
Det finns redan en bestämmelse kring tillsynsplaner i 
miljöprövningsförordningen. Emmaboda kommun anser att denna bestämmelse är 
tillräcklig. Vidare anser Emmaboda kommun att det inte är nödvändigt att i detalj 
reglera vad tillsynsmyndigheten ska kontrollera då avfallshanteringen redan anses 
vara av sådan vikt att det brukar vara en stående punkt vid tillsyn.  
3.10 Bästa tillgängliga teknik  
Emmaboda kommun ställer sig frågande till hur den föreslagna regleringen av 
bästa tillgängliga teknik ställer sig till definitionen av bästa möjliga teknik i 
miljöbalken. Dessa definitioner bedöms inte ha samma innebörd då bästa möjliga 
teknik generellt kan anses innebära högre krav än bästa tillgängliga teknik. Det är 
Emmaboda kommuns uppfattning att dessa begrepp bör harmoniera med varandra 
eller att den föreslagna definitionen i avfallsförordningen slopas. Alternativit bör 
det lämnas en kommentar om hur verksamhetsutövare, tillsynsmyndigheter och 
prövningsinstanser ska förhålla sig till den föreslagna regleringen. Kan det i teorin 
förekomma fall där både bästa möjliga- och tillgängliga teknik tillämpas och 
hamna i konflikt med varandra? 
3.11 Kontroll när avfall lämnas till någon annan  
Emmaboda kommun ställer sig positiv till utökade krav på den som lämnar avfall 
till någon annan. Det utökade kravet skulle förbättra möjligheten för 
tillsynsmyndigheter att ställa krav på hela kedjan i avfallshanteringen. Exempelvis 
skulle tillsynsmyndigheten kunna kräva att den som lämnar avfall till en annan 
kommun gör de nödvändiga kontroller som krävs för att säkerställa att avfallet tas 
om hand på ett korrekt sätt.  
 
Beslutsunderlag 
Promemoria -Förbättrat genomförande av två direktiv på avfallsområdet 2017-11-
13. 
Remiss av promemoria om Förbättrat genomförande av två direktiv på 
avfallsområdet 2017-11-14. 
Yttrande-remiss Förbättra genomförande två direktiv avfallsområdet 
M201702785R 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
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Kommunstyrelsen beslutar 
 
att ställa sig bakom tekniska kontorets utvecklingsstrategs yttrande enligt ovan 
samt  
 
att som eget yttrande översända tekniska kontorets förslag till yttrande på 
”Remiss av promemoria om Förbättrat genomförande av två direktiv på 
avfallsområdet” till Miljö- och energidepartementet. 
____ 
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§ 25 Dnr KS/2018:56 
 
Ansökan om bidrag till Flygdag i Emmaboda 2018.   
 
Safirklubben Quintus inkom den 2 januari med en förfrågan om stöd till Flygdag i 
Emmaboda den 2 juni 2018.   
 
Bakgrund 
Flygdagen 2017 blev enligt klubben mycket lyckad men slutade med ett 
underskott. Man tror att en utökad flygshow kan locka en större publik.  
Klubben har ansökt om ett stöd på 25 000 kronor för ett ytterligare 
uppvisningsflygplan.  
 
Evenemanget drar besökare från regionen främst med ett intresse för flyg och 
motor.Det är också positivt att motorbanans användning till evenemang ökar.   
 
Konsekvensbeskrivning 
Kommunen har inte möjlighet att stödja ett enskilt uppvisningsplan men kan 
stödja aktiviteten Flygdag i sin helhet under vissa förutsättningar. Detta 
evenemang hade många besökare då det genomfördes 2017 och ger Emmaboda 
kommun möjlighet att aktivt visa upp kommunen. 
 
Ekonomiska konsekvenser 
I handläggningen av ärendet har kontakt med ekonomichefen förevarit angående 
finansieringen av äskade 25 000 kronor för deltagandet i Flygdagen 2018 och 
kostnaden tillstyrkes samt föreslås tas från kontot benämnt Till kommunstyrelsens 
förfogande. 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till kommunstyrelsen 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bevilja ett bidrag från Emmaboda kommun med 25 000 kronor för att stödja 
aktiviteten Flygdag  i helhet samt 
att detta finansieras från kontot Till kommunstyrelsens förfogande. 
____ 
 
Yrkande 
Bo Sunesson (C) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att bevilja ett bidrag från Emmaboda kommun med 25 000 kronor för att stödja 
aktiviteten Flygdag  i helhet samt 

att detta finansieras från kontot Till kommunstyrelsens förfogande. 
____  
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§ 26 Dnr KS/2017:569 
 
Meddelande - Yttrande – Översiktsplan Lessebo kommun 
 
Bakgrund 
Lessebo kommun har inkommit med förslag till ny översiktsplan för Lessebo 
kommun. 
 
Remissen är översänd till Bygg- och miljönämnden för handläggning. 
 
Bygg- och miljönämnden har yttrat sig i samrådsskedet.  
Gällande tågstopp i Skruv, kan det glädjande nog bli genomfört under den 
Nationella transportplanens genomförandetid. 
 
För väg 25 är 2+1 väg utmed hela sträckningen ett gemensamt mål. Det finns även 
ett stort bekymmer med viltolyckor och är därför mycket viktigt med viltstängsel. 
Vid förslag LIS område i Transjö är nu planförslaget kompletterat med text om att 
säkerställa att vattenkvaliteten inte försämras i Lyckebyån.  
 
För övrigt anser bygg- och miljönämnden att översiktsplanen för Lessebo 
kommun är i granskningsskedet mer genomarbetad. En fortsatt gynnsam 
samverka i mellankommunala frågor blir mycket intressant och högt prioriterat för 
framtida utveckling. Emmaboda kommun har såsom Lessebos grannkommun 
många gemensamma nämnare för samhällets utveckling. Framförda synpunkter i 
samrådsskedet har åberopats och kommenterats även i granskningsskedet. 
 
Bygg- och miljönämnden beslutade 2018-01-22 § 8  
att anta bygg- och miljöenhetens synpunkter enligt ovanstående 
att tillstyrka fortsatt arbete med Lessebo kommuns översiktsplan utifrån 
granskningsförslaget.  
 
Beslutsunderlag 
Översiktsplan för Lessebo kommun, granskningshandling daterad 2017-12-04 
Inbjudan till granskning via E-post 2017-12-11 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna information till protokollet gällande bygg- och miljönämndens 
yttrande – Översiktsplan Lessebo kommun. 
____ 
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§ 27 Dnr KS/2017:186 
 
Emmaboda kommuns fortsatta boendeansvar för de asylsökande 
ensamkommande barn/ungdomar som blivit anvisade till Emmaboda 
kommun och som hunnit fylla 18 år (utan åldersuppskrivning)  
 
Bakgrund 
Kommunstyrelsen beslutade 2017-04-25 § 75 att Emmaboda kommun ska ta 
fortsatt ansvar för asylsökande barn/ungdomar som blivit anvisade till Emmaboda 
och som av Migrationsverket under sin vistelsetid fått sin ålder uppskriven till 18 
år eller äldre, i avvaktan på att deras överklagan behandlats och beslutats.  
 
Sammanfattning  
Det har visat sig att i stort sett alla ensamkommande barn/ungdomar blir 
åldersuppskrivna i samband med sitt utvisningsbeslut. Endast ett fåtal ungdomar 
hinner fylla 18 år (utan åldersuppskrivning) innan de fått sitt utvisningsbeslut.  
Asylprocessen innebär både en otrygghet och en oro inför framtiden för alla 
ensamkommande barn/ungdomar. Emmaboda kommun bör även ta ett fortsatt 
boendeansvar i avvaktan på att överklagan, för de barn/ungdomar som blivit 
anvisade till Emmaboda kommun och som under asylprocessen hunnit fylla 18 år 
(utan ålderuppskrivning), behandlats och beslutats. 
 
Beslutsunderlag 
Beslut KS 2017-04-25 § 75, Emmaboda kommuns fortsatta boendeansvar för de 
asylsökande ensamkommande barn/ungdomar som blivit anvisade till Emmaboda 
kommun och som av Migrationsverket fått sin ålder uppskriven till 18 år 
 
Socialnämnden beslutade 2017-12-20 § 156 
att  föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att Emmaboda 
kommun ska ta fortsatt ansvar för asylsökande ensamkommande barn/ungdomar, 
som blivit anvisade till Emmaboda kommun och som under vistelsetiden fyllt 18 
år (utan åldersuppskrivning), i avvaktan på att deras överklagan behandlats och 
beslutats 
att  uppdra till socialförvaltningen att göra en konsekvensanalys över att 
kommunen tar det fortsatta ansvaret för både åldersuppskrivna/icke 
åldersuppskrivna ungdomar 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
att som komplettering till Kommunstyrelsens beslut 2017-04-25 § 75 
att Emmaboda kommun ska ta fortsatt ansvar för asylsökande ensamkommande 
barn/ungdomar, som blivit anvisade till Emmaboda kommun och som under 
vistelsetiden fyllt 18 år (utan åldersuppskrivning), i avvaktan på att deras 
överklagan behandlats och beslutats 
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att  uppdra till socialförvaltningen att göra en konsekvensanalys över att 
kommunen tar det fortsatta ansvaret för både åldersuppskrivna/icke 
åldersuppskrivna ungdomar 
____ 
 
Yrkanden 
Maria Ixcot Nilsson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag. 
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att som komplettering till Kommunstyrelsens beslut 2017-04-25 § 75 
att Emmaboda kommun ska ta fortsatt ansvar för asylsökande ensamkommande 
barn/ungdomar, som blivit anvisade till Emmaboda kommun och som under 
vistelsetiden fyllt 18 år (utan åldersuppskrivning), i avvaktan på att deras 
överklagan behandlats och beslutats 

 
att  uppdra till socialförvaltningen att göra en konsekvensanalys över att 
kommunen tar det fortsatta ansvaret för både åldersuppskrivna/icke 
åldersuppskrivna ungdomar 
____ 
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§ 28 Dnr KS/2017:252 
 
Handlingsplan för heltid som norm 
 
Sammanfattning  
Kommunal och Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) har kommit överens 
om att heltid ska vara norm och att fler ska arbeta heltid. Välfärdens behov av 
kompetens behöver tryggas. Samtidigt behöver välfärdssektorn erbjuda attraktiva 
anställningar. Heltid som norm kan i förlängningen dessutom minska behovet av 
visstidsanställningar och leda till ökad jämställdhet.  
  
Målet är att tillsvidareanställning på heltid är det normala vid nyanställning och 
att redan anställda medarbetare ska arbeta heltid i högre utsträckning än i dag. 
Heltidsarbete ökar det ekonomiska oberoendet och gör att fler klarar sin egen 
försörjning. När fler arbetar heltid uppstår dessutom positiva effekter för yrkenas 
attraktivitet, framtida kompetensförsörjning och jämställdhet.  
 
SKL och Kommunal är överens om tre mål som vi i Emmaboda vill ska gälla för 
alla fackförbund och alla medarbetare, med vissa undantag:  
1. Alla medarbetare som nyanställs ska anställas på heltid. 
2. Alla deltidsanställda ska erbjudas heltidsarbete. 
3. Fler av dem som redan har en heltidsanställning men av olika anledningar 

jobbar deltid i dag, ska eftersträva heltidsarbete. 
4. En heltidsanställning ska läggas som grundanställning där undantag inte görs. 

Emmaboda kommun ska planera för hur andelen medarbetare som arbetar 
heltid ska öka enligt centrala avtal. En plan för arbetet ska tas fram utifrån 
verksamhetens behov och resurser och ska stämmas av årligen fram till den 
31 maj 2021. Handlingsplan är framtagen gemensamt med de fackliga 
organisationerna. 

 
Konsekvensbeskrivning 
Idag erbjuder Emmaboda kommun önskad sysselsättningsgrad inom de flesta 
verksamheter. Även fortsättningsvis vill vi kunna erbjuda önskad 
sysselsättningsgrad dvs rätt till heltid med möjlighet till deltid. På så vis behöver 
Emmaboda kommun erbjuda medarbetare som anställs på heltid att i större 
omfattning, än gällande avtal, en möjlighet till tjänstledighet för att på så vis 
reducera sin sysselsättningsgrad. En ytterligare konsekvens är att 
personalbudgeten kommer att utökas så medarbetare ges en heltidsanställnings 
som grundanställning medan faktisk budget ligger kvar. 
 
Beslutsunderlag 
Handlingsplan_Emmaboda 2017-08-11 
Tjänsteskrivelse-Handlingsplan för heltid som norm 
___ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
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KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att  anta framtagen Handlingsplan för heltid som norm. Vilken kommer att 
justeras fram till 2021. 
____ 
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§ 29 Dnr KS/2017:8 
 
Budget 2018   
 
Kommunfullmäktige beslutade 2017-09-25 om budgetramar för nämnder och 
styrelser. Nämnder och styrelser tar sedan beslut om detaljbudget. Socialnämnden 
fick tillskott i sin ram för insatser bl a riktade till individ- och familjeomsorgen för 
att arbeta förebyggande med hemmaplanslösningar. 
 
Socialnämnden har beslutat om detaljbudget för 2018. I samband med nämndens 
budgetbeslut vill man informera kommunstyrelse och kommunfullmäktige om att 
socialnämnden har hanterat budgetramen som en rambudget.  
 
Beslutsunderlag  
Tjänsteskrivelse svar på sn-skrivelse 2 
SN 2017-12-20 § 158 Budget 2018 
____ 
 
Kommunstyrelseberedningens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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§ 30 Dnr KS/2018:57 
 
Förslag till regler för utbetalning av pendlingsbidrag  
 
Bakgrund 
Emmaboda kommun har i samband med budget tagit beslut om att pendlare 
folkbokförda i Emmaboda kommun ska ha möjlighet till ett pendlingsbidrag.  
Behov finns av att tydliggöra regler för utbetalning av pendlingsbidrag genom 
formellt beslut i KS. Ekonomi-kontoret har tagit fram förslag på regler för 
utbetalning av pendlingsbidrag. 
Av miljömässiga skäl gäller endast pendling med kollektivtrafiken. 
Pendlingsbidrag är på max 200 kronor per månad. 
 
Finansiering sker via anslag i Kommunstyrelsens detaljbudget, 250 tkr 2018. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse  
Regler för utbetalning av pendlingsbidrag                                                                                           
____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunstyrelsen 
 
Kommunstyrelsen beslutar  
 
att anta regler för utbetalning av pendlingsbidrag. 
____ 
 
Sten-Olof Johansson (M) och Emma Åhlander Hansson (M) avstår att delta i 
beslutet med motiveringen att pendlingsbidraget är otillåtet stöd till enskild och 
lämnar in en protokollsanteckning som biläggs protokollet. 
 
Göran Andersson (C), Bo Sunesson (C) och Gull-Britt Hellborg (KD) avstår att 
delta i beslutet. 
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§ 31  Dnr KS/2018:63 
 
Anslutning till regional jämställdhetsstrategi 
 
Sammanfattning  
Länsstyrelsen Kalmar har som uppdrag att stötta regionala aktörer att nå uppsatta 
jämställdhetsmål och en del av uppdraget är att bistå med informationsspridning. 
Genom att ansluta Emmaboda kommun till Ett jämställt Kalmar län bidrar 
kommunen till att förverkliga nationella och regionala mål enligt Kalmar läns 
jämställdhetsstrategi. Genom att ansluta oss får vi tillgång till nätverk, 
utbildningar och stöd i vårt jämställdhetsarbete. När kommunen står bakom 
jämställdhetsstrategin sprids detta via sociala medier via twitter, facebook och 
instagram. Allt deltagande är kostnadsfritt. Från Emmabodas sida krävs ett 
systematiskt jämställdhetsarbete. 
 
Konsekvensbeskrivning 
Anslutningen är kostnadsfri, däremot ställs krav på ett systematiskt 
jämställdhetsarbete. Det systematiska jämställdhetsarbetet innebär bland annat att 
det finns en plan för olika insatser som leder till att nå målen för 
jämställdhetsarbetet. Stöd finns att få från länsstyrelsen om Emmaboda ansluter 
sig till den regionala jämställdhetsstrategin.. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse-Jämställdhetsstrategi region Kalmar 
___ 
 
Kommunstyrelsens förslag till Kommunfullmäktige 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGE BESLUTAR 
 
att ansluta sig till den regionala jämställdhetsstrategin Ett jämställt Kalmar län 
2017-27. 
____  
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§ 32 Dnr KS/2018:10 
 
Meddelanden 
 
M 1.1 KS_2016_361-Brottsofferjouren i Södra kalmar Län Nyhetsbrev nr 4 2017 
M 2.1 KS-Cirkulär 17057 En ny kommunallag 2018-01-01 
M.3.1 KS_2017_10-KS 2017-11-28 protokollsutdrag  § 192 
M.4.1 KS_2016_255-KS 2017-11-28 protokollsutdrag  § 194 
M.5.1 KS_2017_132-KLT trafikstyrelsens protokoll au 2017-11-15 
M.6.1 KS_2017_329-Checklista Internkontroll Brandskydd 2017-12-08 
M.7.1 KS-Cirkulär 17065 Arbetsdomstolens dom 2017 nr 61 fråga om anhörig med 
fullmakt att företräda brukare 
M.7.2 KS-Cirkulär 17065 Bilaga 1 Arbetsdomstolens dom nr 61 _ 2017 
M.8.1 KS-Cirkulär 17064 Omsorgsprisindex (OPI) 
M.8.2 KS-Cirkulär 17064 Bilaga 1 Omsorgsprisindex 
M.9.1 KS-Cirkulär 17041 Arbetsdomstolens dom 2017 nr 47 om avsked av rektor 
M.9.2 KS-Arbetsmarknadsdomstolens dom 47 _ 17 har det funnits laglig grund för 
avsked av rektor 
M.10.1 KS-Cirkulär 17062 Avtal om kopiering och tillgängliggörande i skolorna fr om 
2018 
M.10.2.1 KS-Cirkulär 17062 Bilaga 1-4 Avtal 
M.11.1 KS_2017_15-Protokoll styrelsemöte EBA 2017-12-06 
M.12.1 KS_2017_20-Protokoll Emmaboda Energi 171213 
M.13.1 KS_2017_19-Protokoll Emmaboda Elnät 171213 
M.14.1 KS-Cirkulär 17_67 Redovisningsfrågor 2017 och 2018 
M.15.1 KS-Cirkulär 17_68 Budgetförutsättningar för åren 2017–2021 
M.15.2 KS-Cirkulär 17_68 Bilaga1 
M.16.1 KS_2017_398-Beslut Skolinspektionen - huvudmannens styrning av gymnasiet 
M.17.1 KS-Cirkulär 17_52 Ersättningar och villkor vid familjehemsvård av barn, unga 
och vuxna, vårdnadsöverflyttningar m.m. 
M.18.1 KS-Cirkulär 17_53 Ersättning till kontaktperson och kontaktfamilj_stödfamilj 
som korttidsvistelse enligt LSS 
M.19.1 KS-Cirkulär 17_69 Slutligt utfall av 2016 års kommunala fastighetsavgift samt 
prognos för åren 2017, 2018 och 2019 
M.19.2 KS-Cirkulär 17_69 Bilaga 1-8 
M.20.1 KS_2017_13-Protokoll Regionförbundet 2017-12-07 
M.21.1 KS_2017_485-Orginalhandling Köpebrev kom tillbaka från Lantmäteriet 
M.22.1 KS_2017_10-TFN 2017-12-13 Tekniska kontoret informerar § 85 
M.23.1 KS_2017_10-Ändrad mötestid februari till januari 2018 TFN 
M.24.1 KS-Cirkulär 17070 Politisk information i skolan (sign) 
M.25.1 KS_2017_14-Räddningstjänstförbundet Protokoll 2017-12-04 
M.26.1 KS-Cirkulär 18001 Huvudöverenskommelse om lön och allmänna 
anställningsvillkor samt rek. om lokalt kollektivavtal 
M.26.2 KS-Cirkulär 18001 Bilaga 1 Löneavtal 
M.26.3 KS-Cirkulär 18001 Bilaga 2 ändringar och tillägg 
M.27.1 KS_2017_132-Trafikstyrelsens protokoll 171214 
M.28.1 KS_2018_42-Arkivmyndighetens tillsyn TFN 2018 
M.29.1 KS-Cirkulär 17050 Information om regler i lag och kollektivavtal om bisyssla 
M.30.1 KS_2015_141-Sammanfattning av budskap till energiminister Ibrahim Baylan vid 
besök på regeringskansliet 2018-01-22 
M.31.1 KS-Cirkulär 18002 Arbetsdomstolens dom 2017 nr 62 om arbetsgivarens 
förhandlingsskyldighet vid tillsättning av lägre chefstjänster 
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M.31.2 KS-Cirkulär 18002 Bilaga 1 Dom 
____ 
 
Kommunstyrelsen beslutar 
 
att anteckna informationen till protokollet. 
____ 
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